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Protokoll 2022-41 
 

STYREMØTE 6 - 2022. YTRE HVALER NASJONALPARKSTYRE 
 

Til stede 

Nasjonalparkstyret:  Mona Vauger, Siri Martinsen, Bjørnar Laabak, Petter N. Borge, Benedicte Lund 

Fra sekretariatet:  Monika Olsen 

Tid:   28. oktober 0900-0930   

Sted:   Teams-møte 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Saksframlegg ligger på nasjonalparkstyret sin side: Nasjonalparkstyre | 22-6 Møtedokument 

 

SAKSLISTE  

Protokollen underskrives av styreleder og ett medlem som velges ved møtets begynnelse.  

Eventuelle protokolltilførsler må fremsettes i møtet.  

 

Innkomne saker til behandling 

Styresaksnr.                                     Saksnr. arkiv 

2022-39   Godkjenning av innkalling. Valg av ett medlem til underskrift av protokoll. 
Innkalling ble godkjent.         

Benedicte Lund velges til å underskrive protokoll 22-41. 

 

2022-36 Uttalelse til søknad om rammetillatelse for etablering av sjøbunnsdeponi – Møkkalasset og 

Svaleskjær - sak utsatt fra 14.10.22   2022/128742 

 

Forvalters forslag til innstilling 

Ytre Hvaler nasjonalparkstyre mener at ny kunnskap om årsakene til den dårlige tilstanden i fjorden 

tilsier at det ikke bør gis rammetillatelse til å iverksette deponering av masser i sjø i henhold til tillatelsen 

og reguleringsplaner som ble vedtatt i 2014. Vi mener at man med hjemmel i naturmangfoldlovens §§ 9 

(føre-var-prinsippet) og 10 (økosystemtilnærming og samlet belastning) kan stille krav om at 

overskuddsmasser fra prosjektet må deponeres på land, og ikke i sjøen. 

 
Det er opp til kommunen å vurdere om ny kunnskap tilsier at området må undergis ny planlegging. 

 

Forslag til innstilling fremmet på vegne av Fredrikstad kommune sine representanter Siri 

Martinsen og Bjørnar Laabak. 

Viser til brev fra Hvaler kommune hvor det bes om at Ytre Hvaler nasjonalpark uttaler seg i saken der 

Kystverket søker om rammetillatelse for igangsetting av prøvemudringsprosjektet av innseilingen til 

Borg havn IKS.    

 

Forutsatt at søknaden er i samsvar med gjeldende reguleringsplan, samt tillatelse fra Miljødirektoratet, 

har Ytre Hvaler nasjonalpark ingen innvendinger til at det innvilges tillatelse. Dette er i samsvar med 

innspillene fra Statsforvalter, fiskeridepartementet, samt vedtak i Fredrikstad kommune. 

https://www.nasjonalparkstyre.no/Ytre-Hvaler/styret/22-6-motedokument


   

 
 
YTRE HVALER NASJONALPARKSTYRE   
  

 
 SIDE 2 

 

Prosjektet har vært nøye vurdert over flere år, vi har tillit til Miljødirektoratets fagkompetanse og 

vurderinger i denne saken. Ytre Hvaler nasjonalpark har vært delaktig i den omfattende planprosessen 

forut for den gjeldende reguleringsplan. 

Det er viktig at Hvaler kommune opptrer seriøst og forutsigbart ovenfor alle aktører og i dette tilfelle 

forholder seg til vedtatte planer. 

 

Votering: Forslag til sak 2022/36 fremmet på vegne av Fredrikstad kommune sine representanter Siri 

Martinsen og Bjørnar Laabak. 

3 stemmer for: Siri Martinsen, Bjørnar Laabak, Petter N. Borge. 

2 stemmer mot: Mona Vauger, Benedicte Lund. 

 

Vedtatt innstilling:  

Viser til brev fra Hvaler kommune hvor det bes om at Ytre Hvaler nasjonalpark uttaler seg i saken der 

Kystverket søker om rammetillatelse for igangsetting av prøvemudringsprosjektet av innseilingen til 

Borg havn IKS.    

 

Forutsatt at søknaden er i samsvar med gjeldende reguleringsplan, samt tillatelse fra Miljødirektoratet, 

har Ytre Hvaler nasjonalpark ingen innvendinger til at det innvilges tillatelse. Dette er i samsvar med 

innspillene fra Statsforvalter, fiskeridepartementet, samt vedtak i Fredrikstad kommune. 

Prosjektet har vært nøye vurdert over flere år, vi har tillit til Miljødirektoratets fagkompetanse og 

vurderinger i denne saken. Ytre Hvaler nasjonalpark har vært delaktig i den omfattende planprosessen 

forut for den gjeldende reguleringsplan. 

Det er viktig at Hvaler kommune opptrer seriøst og forutsigbart ovenfor alle aktører og i dette tilfelle 

forholder seg til vedtatte planer. 

 

2022-40   Eventuelt 

Færder nasjonalpark er vertskap for neste styresamling for våre tre nasjonalparker Færder, Kosterhavet 

og Ytre Hvaler i 2023.  Færder er også 10 år i 2023, og de har glede av å invitere våre styrer velkommen i 

uke 19 til en to-dagers samling. Forslag til datoer for samling er 10.5, 11.5 og 12.5.  

 

Vedtak: Det er formannskapsmøte i Fredrikstad kommune 11.05.23.  

Vårt styre foreslår samling 25. - 26. mai (uke 21) 

 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

2022 - 41  Protokoll fra styremøtet er elektronisk godkjent.  
 

 

-------------------------------------      --------------------------------------    

Mona Vauger   Benedicte Lund    


